
Wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Finansów, Mienia i Planowania  

oraz Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej  

i Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej  

oraz Porządku Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej  

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 28 czerwca 2022 r. 

 Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godzinie 8.38. 

Pkt 1. Analiza sprawozdania z rocznego wykonania budżetu gminy Przewóz za 2021 r., 

sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji 

kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego. 

Sprawozdanie przedstawiła pani skarbnik. W 2021 r. dochody budżetu wykonano 

w wysokości 21.069.806,10 zł, co stanowiło 90,64 % planu. Wpływy z tytułu podatków od 

osób fizycznych i prawnych oraz innych jednostek wyniosły łącznie 5.821.266,62 zł 

Natomiast wydatki wykonano w wysokości 21.169.181,18 zł co stanowiło 81,28 % planu. 

Zobowiązania z tytułu zaciągniętych kredytów długoterminowych i emisji obligacji na dzień 

31.12.2021 r. wynosiły 900.000,00 zł. Na spłatę kredytów przeznaczono 300.000,00 zł. oraz 

25.255,18 zł na spłatę odsetek. Sprzedaży mienia gminnego dokonano na kwotę 261.773,49 

zł. Gmina otrzymała różnego rodzaju dotacje i dofinansowania ze środków rządowych jak 

i unijnych. Dotacja na realizację programu „Aktywna tablica” – 35.000,00 zł, środki 

z Funduszu Przeciwdziałania covid na realizację projektu „Laboratoria przyszłości” – 

90.000,00 zł oraz 1.000.000,00 zł jako wygrana w konkursie „Rosnąca odporność”, dotacja 

celowa z PROW na budowę świetlicy w Sanicach 500.000,00 zł, 

Inwestycje jakie udało się zrealizować w ciągu 2021 r. to: wykonanie dokumentacji na 

przebudowę dróg gminnych – 125.460,00 zł, przygotowanie dokumentacji na budowę alejek 

na cmentarzach – 20.910,00 zł, budowa punktu dystrybucji paliwa – 6.600,00 zł, zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Piotrów – środki przeznaczone jako 

wkład własny gminy – 333.850,00 zł, remont  budynku ośrodka zdrowia w Przewozie – 

129.613,15 zł, remont w budynku GOK w Przewozie – 78.657,76 zł, budowa świetlicy 

w Sanicach- koszt całkowity inwestycji – 950.240,33 zł, budowa boiska wielofunkcyjnego 

w Przewozie – 1297.139,13 zł. 

Ze względu na ograniczone możliwości finansowe, część planowanych inwestycji 

została przesunięta do realizacji na rok 2022 r. 



Radna Joanna Ostaszewska powiedziała, że priorytetowym zadaniem do wykonania 

jest remont placu apelowego przy szkole w Przewozie. Nawierzchnia jest bardzo zniszczona 

i jest tam niebezpiecznie, uczniowie się przewracają i może dojść do tragedii.  

Wójt odpowiedział, że na ten moment nie ma skąd pozyskać dofinansowania, 

a inwestycja ta będzie dość kosztowna.  

Komisje zasugerowały, aby nie czekać na ewentualne dofinansowanie tylko 

przeprowadzić remont tego placu w ramach środków własnych, nawet kosztem jakiegoś 

innego zadania. Jeśli warunki na tym placu są zagrożeniem dla uczniów to nie ma na co 

czekać.  

Radna Katarzyna Zdybowicz-Wójcik poprosiła o wyjaśnienie sytuacji problemowej 

z jakością wody na SUW w Dąbrowie Łużyckiej.  

Wójt odpowiedział, że wszystko jest już w porządku. Problemy z dostawą wody były 

spowodowane zaniedbanym stanem urządzeń na obiekcie. Teraz już przeprowadzono 

stosowne prace i wszystko działa bez zarzutu. Jakość wody jest odpowiednia.  

a) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Radni przyjęli go jednogłośnie.  

b) Projekt uchwały w sprawie absolutorium. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Z jego treści wynika, że udziela się Wójtowi 

Gminy Przewóz absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 r.  

Radni przyjęli projekt jednogłośnie.  

Pkt 2. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie potwierdzenia umowy z dnia 6 lipca 2020 r. o realizację zleconej 

przez Gminę Przewóz usługi drogowego publicznego transportu zbiorowego 

w przewozach o charakterze użyteczności publicznej. 

Projekt dotyczy umowy na dofinansowanie kursów autobusowych, odbywających się 

we wtorki i piątki, realizowanych z terenu gminy do Żar. W wyniku kontroli przeprowadzonej 

przez urząd marszałkowski w zakresie  procedury zawarcia tej umowy stwierdzono, że rada 

gminy powinna wyrazić zgodę na zawarcie takiej umowy przez wójta. W związku z tym 

przygotowano ten projekt.  

Radni przyjęli projekt jednogłośnie.  

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/174/2022 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 24 maja 2022 r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Przewóz. 



Projekt przedstawił sekretarz. Po kontroli nadzoru prawnego wojewody, należało 

dokonać poprawek. Zalecono zmiany merytoryczne polegające na wykreśleniu zapisów, które 

zdaniem nadzoru, powinny być normowane w zapisach umowy oraz tych, które są już 

regulowane ustawą. 

Radni przyjęli projekt jednogłośnie.  

c) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/150/2021 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2022 r. 

Projekt przedstawiła pani skarbnik. Należało zwiększyć dochody budżetu ze względu 

na wpływ dotacji z przeznaczeniem na wypłatę środków na wyżywienie i zakwaterowanie 

obywateli Ukrainy, środki na edukację dzieci z Ukrainy, podwyżki dla nauczycieli, na 

budowę sieci kanalizacji sanitarnej wraz z modernizacją drogi w Przewozie. Tym samym 

należało zwiększyć wydatki budżetu ze względu na wymienione zadania. Ponadto zwiększeń 

dokonano w związku z planowanym remontem drogi gminnej w Piotrowie.  

Pkt 3. Sprawy różne. 

Radni nie zabierali głosu w tym pkt.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie 9.52. 
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